



## 第十八屆世界華商大會商業配對

第十八屆世界華商大會將於 2025 年 11 月在澳門特別行政區隆重舉行。本屆大會以 "共商共築 華商命運共同體" 為主題，作為全球最具影響力的華商經貿交流盛會，預計將有來自世界各地約 4,000 名華商代表出席。

大會將通過主題論壇、商務洽談、展覽展示等多元化活動形式，為與會嘉賓提供廣闊的交流合作平台，促進全球華商之間的經貿合作、文化交流與互利共贏。

為協助全球華商開拓市場，促進經貿合作與交流，主辦方為與會人員提供精準的對接服務。商業配對環節將於 11 月 4 日(星期二) 10:00 – 13:00 在澳門威尼斯人金光會展中心展館 D - 洽談區舉行，安排如下：

日期	安排
9 月底前	截止收集商業配對報名
10 月上旬	電郵向所有報名者發送配對意向表，請閣下於 10 月 13 日前回覆大會
10 月中旬	大會按與會者意向進行配對排程，發送一對一的商業配對時間表
11 月 4 日	一對一商業配對，共拓商機

屆時預計將有超過 200 家企業參與，現時參與企業的行業包括：製造業、運輸、倉庫、郵政及速遞服務、建造業、會展文旅產業、藝術、娛樂及康樂活動產業、地產業、飲食業、大健康產業、高新科技產業、進出口貿易、批發及零售業、綜合旅遊渡假村、資訊及通訊業、教育產業、金融及保險業、法律及諮詢服務等。

有興趣參與配對之企業可在以下連結或掃描二維碼登記相關資料，以便工作人員聯繫。

<https://wj.qq.com/s2/23349014/4aga/>



有關商業配對之查詢，請與澳門特別行政區招商投資促進局梁小姐或何先生聯繫。

( [nikkileung@ipim.gov.mo](mailto:nikkileung@ipim.gov.mo) / [henryho@ipim.gov.mo](mailto:henryho@ipim.gov.mo) )

### 聯絡方式 Contact

澳門中華總商會 Macao Chamber of Commerce  
地址: 澳門新口岸上海街175號中華總商會大廈5樓  
Address: Rua de Xangai 175, Ed. ACM. 5, Macau

大會秘書處 Conference Secretariat  
電話 Tel: (853) 6331 9563  
電郵 Email: info@18thwcec.com



## 18<sup>th</sup> WCEC Business Matching Session

The 18<sup>th</sup> World Chinese Entrepreneurs Convention (WCEC) will be held in Macao SAR from 2<sup>nd</sup> to 4<sup>th</sup> November 2025. With the theme "Working Together to Build a Community of Shared Future for Chinese Entrepreneurs" this convention is recognized as the most influential trade and economic exchange event for Chinese entrepreneurs worldwide. It is expected to attract approximately 4,000 Chinese entrepreneurs from around the globe.

Through various activities such as thematic forums, business matching, exhibition, the convention will provide participants with a broad platform for exchange and cooperation, fostering economic and trade collaboration, cultural exchange, and mutual benefit among Chinese entrepreneurs worldwide.

To assist Chinese entrepreneurs in expanding potential business opportunities and promoting economic and trade cooperation, Business Matching Session of 18<sup>th</sup> WCEC will be facilitated in the Business Matching Area, Hall D, Cotai Expo, the Venetian Macao, scheduled at 10:00 – 13:00 on 4 November (Tuesday). The upcoming arrangements are as follow:

Date	Arrangement
By the end of September	Deadline of submission of business matching registration
Early October	Business matching intention form will be released by email, please return the form to the Organizer on or before 13 <sup>th</sup> October
Mid October	The one-on-one business matching will be scheduled in accordance with the intentions; all the participants will receive tentative meeting timetable
4 November	One-on-one Business Matching Session

### 聯絡方式 Contact

# 第十八屆 世界華商大會

The 18<sup>th</sup> WORLD CHINESE ENTREPRENEURS CONVENTION



世界華商大會  
WORLD CHINESE ENTREPRENEURS CONVENTION



澳門中華總商會  
ASSOCIAÇÃO COMERCIAL DE MACAU  
MACAO CHAMBER OF COMMERCE

2025  
11/02~04  
中國 澳門  
MACAO CHINA

掃碼二維碼了解詳情  
Scan the QR code  
to know more details



More than 200+ corporation are expected to participate at the session. Industries of current participants include: Manufacturing industry, Logistic, courier and transportation service, Construction industry, MICE, cultural and tourism industry, Art and entertainment industry, Real estate industry, Catering industry, Healthcare industry, Technology industry, Trade, wholesale and retail industry, Integrated resort, IT and communication industry, Education industry, Finance and insurance industry, Legal and consultancy service etc.

For interested representative, please fill out the registration form via the hyper link or QR Code below for in time communication with organizer.

<https://wj.qq.com/s2/23349014/4aga/>



For enquiry, please contact Ms. Nikki Leung or Mr. Henry Ho, Commerce and Investment Promotion Institute of Macao SAR at [nikkileung@ipim.gov.mo](mailto:nikkileung@ipim.gov.mo) / [henryho@ipim.gov.mo](mailto:henryho@ipim.gov.mo)

## 聯絡方式 Contact

澳門中華總商會 Macao Chamber of Commerce  
地址: 澳門新口岸上海街175號中華總商會大廈5樓  
Address: Rua de Xangai 175, Ed. ACM. 5, Macau

大會秘書處 Conference Secretariat  
電話 Tel: (853) 6331 9563  
電郵 Email: [info@18thwcec.com](mailto:info@18thwcec.com)



第十八屆世界華商大會 18th WCEC  
商業配對報名表 Business Matching Session Application

11月4日(二) 4<sup>th</sup> November (Tue) 10:00-13:00

澳門威尼斯人金光會展中心展館 D - 洽談區

Business Matching Area, Hall D, Cotai Expo, the Venetian Macao

企業名稱 Company name			
國家/地區 Country/Region			
聯繫人 Contact person		職銜 Job title	
電話 Phone		電郵 Email	
公司網站 Website			
所屬行業 Industry	<input type="checkbox"/> 會展文旅產業 MICE and Cultural Tourism Industries <input type="checkbox"/> 大健康產業 Big Health Industry <input type="checkbox"/> 高新科技產業 High-Tech Industries <input type="checkbox"/> 金融及保險活動 Financial and Insurance Activities <input type="checkbox"/> 旅遊業 Tourism Industry <input type="checkbox"/> 酒店業 Hotel Industry <input type="checkbox"/> 飲食業 Catering Industry <input type="checkbox"/> 製造 Manufacturing <input type="checkbox"/> 建造 Construction <input type="checkbox"/> 進出口貿易、批發及零售業 Import/Export Trade, Wholesale and Retail <input type="checkbox"/> 運輸、倉庫、郵政及速遞服務 Transportation, Warehousing, Postal and Courier Services <input type="checkbox"/> 資訊及通訊 Information and Communications <input type="checkbox"/> 地產活動 Real Estate Activities <input type="checkbox"/> 行政及支援服務活動 Administrative and Support Service Activities <input type="checkbox"/> 教育 Education <input type="checkbox"/> 藝術、娛樂及康樂活動 Arts, Entertainment and Recreational Activities <input type="checkbox"/> 其他服務活動 Other Service Activities		

聯絡方式 Contact

澳門中華總商會 Macao Chamber of Commerce  
地址: 澳門新口岸上海街175號中華總商會大廈5樓  
Address: Rua de Xangai 175, Ed. ACM. 5, Macau

大會秘書處 Conference Secretariat  
電話 Tel: (853) 6331 9563  
電郵 Email: info@18thwcec.com



企業主要產品及服務 Major products & services		
目標市場 Target market		
希望配對公司/機構之行業 Industry of the company which expect to be matchmade		
配對補充資料 Additional info for matching		
出席商業配對初步代表名單 Tentative list of participants :		
代表名稱 Representative	職銜 Job title	聯繫 Contact

\*如表格不敷使用，可另紙填寫 If space provided is insufficient, please continue on a separate sheet.

#### 聯絡方式 Contact

澳門中華總商會 Macao Chamber of Commerce  
地址：澳門新口岸上海街175號中華總商會大廈5樓  
Address: Rua de Xangai 175, Ed. ACM. 5, Macau

大會秘書處 Conference Secretariat  
電話 Tel: (853) 6331 9563  
電郵 Email: info@18thwcec.com